



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 9 ສິງຫາ 2020 (8-9-2020)

ພວກເຮົາສນັບສນູນຊຶ່ງກັນແລະກັນ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານເປັນສ່ວນໃນກຸ່ມແລ້ວຊ່ວຍທ່ານບັນລຸຜົນບາງຢ່າງທີ່ໃຫຍ່ເກີນຄາດໝາຍ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າປະທານພອນສວັນຝ່າຍຈິດວິນຍານແກ່ຄຣິສຕະຈັກເພື່ອບັນລຸພາຣະກິດຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ນັກກະວີຊາວອັງກິດ John Donne ໄດ້ຂຽນວ່າ "ບໍ່ມີຜູ້ໃດເປັນເກາະທັງໝົດຂອງຕົວມັນເອງ." ຄວາມສນິດຕິດພັນປາກົດຂຶ້ນລະຫວ່າງພວກເຮົາທຸກຄົນ. ບໍ່ມີໃຜລອດຊີວິດແລະເຕີບໃຫຍ່ໄດ້ໂດຍບໍ່ໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກຄົນອື່ນ, ບໍ່ແມ່ນແຕ່ໃນໂບດ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ເມື່ອພວກເຮົາກວດກາເບິ່ງພຶດຕິກັມ ແລະທັດສະນະຄະຕິຂອງຊາວອາເມຣິກັນສ່ວນຫຼາຍ, ມັນຄ້າຍຄືເກາະຂອງທະເລ. ວັດທະນະທັມ ຕາເວັນຕົກໃນສັດຕະວັດທີ 21 ແນ່ນອນແມ່ນວັດທະນະທັມທີ່ເປັນເອກະລັກສະເພາະທີ່ສຸດໃນປະຫວັດສາດຂອງມະນຸດ. ມັນເບິ່ງຄືວ່າທຸກໆຄົນຕັດສິນໃຈທຸກຢ່າງດ້ວຍສິ່ງດຽວແລະສິ່ງດຽວໃນໃຈ: "ແມ່ນຫຍັງດີທີ່ສຸດສໍາລັບຂ້ອຍ (ຫຼື ສໍາລັບຄອບຄົວຂ້ອຍ)?" ພວກເຮົາໃຫ້ການພິຈາລະນາພຽງເລັກໜ້ອຍຢູ່ເລື້ອຍໆ ກ່ຽວກັບວ່າຊີວິດແລະການເລືອກຂອງພວກເຮົາມີຜົນກະທົບຕໍ່ຄົນອື່ນແນວໃດ. ເມື່ອພວກເຮົາມາຫາພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາບໍ່ມາຫາພຣະອົງຜູ້ດຽວ, ພວກເຮົາມາຮ່ວມກັບຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ. ຊີວິດສ່ວນຕົວແລະຄວາມສໍາພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຄຣິດບໍ່ແມ່ນພຽງແຕ່ກ່ຽວກັບ "ຂ້ອຍ" ເທົ່ານັ້ນ; ແຕ່ມັນແມ່ນກ່ຽວກັບ "ພວກເຮົາ." ພວກເຮົາຕ້ອງປະບຸກຄົນສ່ວນຕົວໄວ້ທີ່ປະຕູເມື່ອເຂົ້າຮ່ວມຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ. ຍ້ອນຫຍັງ? ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນບໍ່ພຽງແຕ່ເພື່ອປະໂຫຍດຂອງເຮົາເອງ, ແຕ່ຍັງໃຫ້ພອນແລະສນັບສນູນຄົນອື່ນ- ໂດຍສະເພາະແມ່ນເພື່ອນຄຣິສຕຽນດ້ວຍກັນ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ຈົ່ງເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ເອເຟໂຊ 4:1-7

1. ເຫດສັນນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າ, ຜູ້ຖືກຈຳຈອງເພາະເຫັນແກ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຈຶ່ງວອນຂໍທ່ານທັງຫຼາຍໃຫ້ດຳເນີນຊີວິດສົມກັບທີ່ພວກທ່ານໄດ້ຖືກຊົງເອີ້ນເອົາແລ້ວນັ້ນ. 2. ຄືຈົ່ງມີໃຈຕອ່ອນລົງທຸກຢ່າງແລະໃຈອ່ອນສຸພາບ ດ້ວຍຄວາມພຽນອົດທົນ ແລະຜ່ອນໜັກຜ່ອນເບົາເຊິ່ງກັນແລະກັນດ້ວຍຄວາມຮັກ. 3. ຈົ່ງພຽນພຍາຍາມເອົາສັນຕິສຸກຜູກມັດ ເພື່ອຮັກສາຄວາມເປັນນໍ້ານຶ່ງໃຈດຽວກັນ ຊຶ່ງພຣະວິນຍານຊົງປະທານໃຫ້ນັ້ນ. 4. ມີກາຍດຽວແລະມີພຣະວິນຍານອົງດຽວ ເພື່ອມີຄວາມຫວັງໃຈອັນດຽວທີ່ເນື່ອງໃນການທີ່ຊົງເອີ້ນເອົາພວກທ່ານແລ້ວນັ້ນ. 5. ມີອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອົງດຽວ ມີຄວາມເຊື່ອດຽວ ມີບັບຕິສະມາດດຽວ. 6. ມີພຣະເຈົ້າອົງດຽວ ຄືພຣະບິດາຂອງຄົນທັງປວງ ຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ເທິງຄົນທັງປວງ ແລະທົ່ວຄົນທັງປວງ ແລະໃນຄົນທັງປວງ. 7. ແຕ່ວ່າພຣະຄຸນນັ້ນຊົງໂຜດປະທານແກ່ເຮົາທຸກໆຄົນ ຕາມຂອງພຣະຣາຊທານທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງກຳນົດໄວ້.

ຊາວອາເມລິກັນຫຼາຍຄົນຄິດກ່ຽວກັບໂບດເກືອບເປັນຢ່າງພິເສດກ່ຽວກັບເຮືອງຄວາມຕ້ອງການທາງວິນຍານຂອງພວກເຂົາແລະການບໍລິການຕ່າງໆທີ່ຄຣິສຕະຈັກສາມາດໃຫ້ພວກເຂົາ. ຄວາມຄາດຫວັງເຫຼົ່ານີ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາຄົ້ນຫາໂບດທີ່ມີຄຳສອນທີ່ໜ້າສົນໃຈ, ມີເພງທີ່ມ່ວນທີ່ສຸດ, ແລະມີລາຍການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຫຼາຍທີ່ສຸດ. ພວກເຂົາເຂົ້າຫາ

ໂບດເໝືອນແບບລະບົບການຊື້ລິດ: ຊອກຄົນໃນແວັບໄຊ້, ໄປຢ້ຽມຢາມທີ່ຮ້ານຂາຍຣິດ, ໄປຂັບຣິດລອງເບິ່ງ, ແລະ ກໍລົງລາຍເຊັນ. ພຣະເຈົ້າຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາແບບສ່ວນຕົວທີ່ສຸດ, ແຕ່ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະອົງຈະຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນ ຢ່າງເປັນສ່ວນຕົວແກ່ພຣະອົງເອງ, ພຣະອົງຍັງເຂົ້າຮ່ວມພວກເຮົາເປັນກຸ່ມລວມໝູ່ກັບໂບດຂອງພຣະອົງ. ກົງກັນ ຂ້າມກັບຄວາມເປັນສ່ວນຕົວຂອງວັດທະນະທັມຂອງພວກເຮົາ, ພຣະຄັ້ມພິສອນວ່າ ຜູ້ທີ່ເຊື່ອແບ່ງບັນຄວາມຮັບຜິດ ຊອບອັນໃຫຍ່ຫຼວງຕໍ່ກັນແລະກັນ. ສະນັ້ນແທນທີ່ຈະໄປໂບດ ສໍາລັບຄວາມຕ້ອງການທາງວິນຍານຂອງຂ້ອຍຢ່າງ ດຽວ, ຂ່າວປະເສີດຈະຂຍາຍລະບົບຄຸນຄ່າຂອງຂ້ອຍເພື່ອລວມເອົາວິທີທີ່ຂ້ອຍອາດຈະສນັບສນູນຄົນອື່ນຄືກັນ.

ເປັນຫຍັງຄວາມສາມັກຄີຈຶ່ງສໍາຄັນສໍາລັບໂບດ?

ໂປໂລໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນໃນຂໍ້ 1 ໂດຍຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພວກເຮົາ "ດໍາເນີນຊີວິດສົມກັບທີ່ພວກທ່ານໄດ້ຖືກຊົງເອີ້ນເອົາແລ້ວ ນັ້ນ." ຈາກນັ້ນໃນຂໍ້ທີ 2-6 ທ່ານໄດ້ອະທິບາຍວ່າຊີວິດຈະເປັນຄືແນວໃດ. ຄໍາອະທິບາຍຂອງທ່ານໂປໂລໄດ້ກ່າວ ເຖິງຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ຄົນອື່ນ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດແຍກຊີວິດທີ່ມີຄ່າຄວນຕໍ່ພຣະກິດຕິຄຸນອອກຈາກ ການພົວພັນກັບຜູ້ເຊື່ອອື່ນໆ. ແຕ່ທັມມະຊາດຂອງມະນຸດທີ່ຜິດບາບຂອງພວກເຮົາຖືກດຶງດູດເອົາຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ, ດັ່ງນັ້ນພວກເຮົາຈະແຍກອອກຈາກແນວຄິດສ່ວນຕົວແລະຄິດເຖິງຄົນອື່ນໄດ້ແນວໃດ?

ຄໍາຕອບມີຢູ່ໃນພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າ. "ພຣະຄຸນໄດ້ມອບໃຫ້ພວກເຮົາແຕ່ລະຄົນຕາມມາດຕະການຂອງປະທານ ຂອງພຣະຄຣິດ" (ຂໍ້ທີ 7). ທີ່ຄວາມພົ້ນນັ້ນ, ພຣະເຢຊູຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາໂດຍພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງເພື່ອທ້ອນໂຮມ ພວກເຮົາກັບພຣະເຈົ້າ, ແລະພຣະອົງຍັງສືບຕໍ່ໃຫ້ພວກເຮົາມີພຣະຄຸນເພື່ອເຕົ້າໂຮມພວກເຮົາກັບປະຊາຊົນຂອງພຣະ ອົງ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາເພິ່ງອາສັຍພຣະເຈົ້າ, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງເຮັດວຽກຜ່ານພວກເຮົາເພື່ອສນັບ ສນູນຜູ້ທີ່ເຊື່ອອື່ນໆ. ແລະພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຮັດວຽກຜ່ານຜູ້ເຊື່ອອື່ນໆເພື່ອຊ່ວຍແລະສນັບສນູນພວກເຮົາ. ພຣະ ເຈົ້າຈັດຕຽມພວກເຮົາໃຫ້ສໍາເລັດວຽກງານຂອງພຣະອົງ! ພວກເຮົາເຫັນຢ່າງໜ້ອຍສອງທາງໃນການເຮັດສິ່ງນີ້:

1. ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານກໍາລັງແກ່ພວກເຮົາໃຫ້ຕິດຕາມຄວາມສາມັກຄີ. ຂໍ້ 2 ອະທິບາຍເຖິງແນວຄິດຄືແນວທີ່ສົ່ງ ເສີມຄວາມສາມັກຄີລະຫວ່າງຄົນເຮົາ. ໃນຄວາມຖ່ອມຕົວ, ພວກເຮົາຄວນພິຈາລະນາຄົນອື່ນນອກເໜືອຈາກຕົວເຮົາ ເອງ. ກັບຄວາມອ່ອນໄຫວ, ພວກເຮົາຄວນໃຫ້ຜູ້ອື່ນຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກຄວາມຂ້ອງໃຈ. ຜ່ານຄວາມອົດທົນ, ພວກ ເຮົາຄວນສະແດງໃຫ້ຄົນອື່ນເຫັນ ຄວາມເມດຕາທີ່ພວກເຮົາໄດ້ສະແດງມາຈາກພຣະເຢຊູ. ແລະໃນຄວາມຮັກ, ພວກ ເຮົາຄວນໃຫ້ອະພັຍຄວາມຜິດຂອງຄົນອື່ນ, ຮູ້ວ່າພວກເຮົາມີຂໍ້ບົກຜ່ອງຫຼາຍຢ່າງຂອງຕົວເອງທີ່ຕ້ອງໄດ້ຮັບການໃຫ້ ອະພັຍ.

2. ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ພວກເຮົາສາມາດປະກາດຄວາມສາມັກຄີຂອງຄໍາສອນ. ໂປໂລໄດ້ສະຫຼຸບບາງຄໍາສອນທີ່ ສໍາຄັນທີ່ເປັນເອກະພາບກັນທີ່ສຸດຂອງຄວາມເຊື່ອຄຣິສຕຽນ. ມີພຣະເຈົ້າອົງດຽວໃນສາມຕົນ. ມີພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດ ແຫ່ງຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາ. ມີບັບຕິສະມາທາງວິນຍານຢ່າງນຶ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ລອດພົ້ນ. ມີຮ່າງກາຍນຶ່ງທາງວິນຍານ ຂອງພຣະຄຣິດ-ຄຣິສຕະຕະຈັກ. ຄຣິສຕຽນອາດຈະບໍ່ເຫັນດີນໍາຄໍາສອນແລະບັນຫາເລັກໆນ້ອຍໆ, ແຕ່ຄໍາເວົ້າຂອງໂປ ໂລເຕືອນພວກເຮົາວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອມີຄວາມສາມັກຄີກັນຫຼາຍກວ່າການແບ່ງແຍກພວກເຮົາ. ຫຼັກຄວາມສໍາຄັນຂອງຄວາມ ເຊື່ອຂອງພວກເຮົາເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາສາມັກຄີກັນ.

2. ເອເຟໂຊ 4:11-13

¹¹ ຂອງພຣະຣາຊທານຂອງພຣະອົງກໍຄືໃຫ້ລາງຄົນເປັນອັດສາວົກ, ລາງຄົນເປັນຜູ້ປະກາດພຣະທັມ, ລາງຄົນເປັນ ຜູ້ປະກາດຂ່າວປະເສີດ, ແລະໃຫ້ບາງຄົນເປັນສິດຍາພິບານແລະອາຈານ, ¹² ເພື່ອຈັດຕຽມໄພ່ພົນທັງຫຼາຍຂອງ

ພຣະອົງໃຫ້ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທີ່ເໝາະສົມ, ເພື່ອເສີມສ້າງພຣະກາຍຂອງພຣະຄຣິດໃຫ້ຈະເຣີນຂຶ້ນ. ¹³ ຈົນກວ່າເຮົາທຸກຄົນຈະບັນລຸເຖິງຄວາມເປັນນຳ້ນຶ່ງໃຈດຽວກັນໃນຄວາມເຊື່ອ ແລະໃນຄວາມຮູ້ເຖິງເຮືອງພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ຈົນກວ່າເຮົາຈະເປັນຄົນໃຫຍ່ເຕັມສ່ວນ ຄືເຕັມເຖິງຂະໜາດຄວາມສົມບູນຂອງພຣະຄຣິດ.

ໃນການກັບໃຈ, ພຣະເຈົ້າປະທານພຣະຄຸນແກ່ຜູ້ເຊື່ອຖືແຕ່ລະຄົນໃຫ້ໄດ້ໃຊ້ເພື່ອຜົນປະໂຫຍດຂອງຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບຂອງປະທານຕ່າງໆໃຫ້ແກ່ສະມາຊິກຄຣິສຕະຈັກ, ແຕ່ໂດຍສະເພາະພຣະອົງໄດ້ປະທານພອນສວັນໃຫ້ບາງຄົນເພື່ອນຳພາແລະຈັດຕັ້ງຄຣິສຕະຈັກເພື່ອການຮັບໃຊ້ວຽກງານພຣະເຈົ້າ.

ຜູ້ນຳທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກແມ່ນອັດສາວົກ, ຜູ້ທຳນວາຍ, ຜູ້ປະກາດຂ່າວປະເສີດ, ສິດຍາພິບານ, ແລະຄູສອນ. ບາງຄົນຂອງຜູ້ນຳເຫຼົ່ານີ້ມີສິດອຳນາດຫຼາຍກວ່າຄົນອື່ນໆ - ໂດຍສະເພາະແມ່ນອັດສາວົກແລະຜູ້ທຳນວາຍ. ພວກອັດສາວົກລວມທັງໂປໂລແລະພວກສິບສອງຄົນທີ່ຍ່າງໄປໃກ້ຊິດກັບພຣະເຢຊູເຊິ່ງທັງໝົດນີ້ແມ່ນພຣະເຢຊູໄດ້ຮຽກຕົວແລະສົ່ງອອກໄປ. ຜູ້ຊາຍເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ນຳພາຄຣິສຕະຈັກຕົ້ນແລະເປັນຜູ້ຂຽນພຣະຄຳພິພາກພຣະສັນຍາໃໝ່. ຜ່ານການຂຽນຂອງພວກເຂົາເຈົ້າ, ພວກເຂົາເຈົ້າຍັງສ້າງພວກເຮົາສອງພັນປີຕໍ່ມາ!

ຜູ້ປະກາດຂ່າວປະເສີດ, ສິດຍາພິບານ, ແລະຄູອາຈານກໍ່ສ້າງຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດໂດຍຜ່ານຂອງປະທານທີ່ແຕກຕ່າງກັນຂອງພວກເຂົາ. ພວກເຂົາປະກາດພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າໃຫ້ພວກເຮົາແລະອະທິບາຍຄວາມໝາຍຂອງການດຳເນີນຊີວິດເພື່ອພຣະຄຣິດ. ພວກເຂົາສອນພວກເຮົາວິທີທີ່ຈະເຊື່ອຟັງຄຳສັ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຂົາໃຫ້ການດູແລທາງວິນຍານສຳລັບຈິດວິນຍານຂອງພວກເຮົາ. ແລະພວກເຂົາເປັນແບບຢ່າງທີ່ກຳໜານໃນການແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດ. ຖ້າບໍ່ມີຜູ້ນຳທີ່ມີພອນສວັນເຫຼົ່ານີ້ມາຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ, ບໍ່ມີໃຜໃນພວກເຮົາຈະສາມາດເຕີບໂຕແລະກາຍເປັນຜູ້ໃຫຍ່ທາງຝ່າຍວິນຍານໄດ້.

ຄວາມຈິງເຫຼົ່ານີ້ຄວນປຸງຄວາມຄາດຫວັງຂອງຄຣິສຕະຈັກແລະຜູ້ນຳຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາຄວນຄາດຫວັງວ່າການນຳຂອງໂບດຈະເຮັດວຽກໜັກ, ແຕ່ພວກເຂົາບໍ່ຄວນຈະຕ້ອງເຮັດວຽກຄົນດຽວ. ພວກເຂົາມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນພຣະຄຳພິພາກຍ່າງກັບພຣະເຢຊູຢ່າງສັດຊື່ແລະໃຊ້ຂອງປະທານຂອງພວກເຂົາຢ່າງດຸໝັ່ນເພື່ອຝຶກຮ່າງກາຍ. ສະນັ້ນ, ຄວນເຮັດຕາມຕົວຢ່າງຂອງພວກເຂົາແລະເຂົ້າຮ່ວມກັບພວກເຂົາໃນວຽກງານການປະຕິບັດ. ໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາທຸກຄົນຮ່ວມກັນເຮັດວຽກງານຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າ, ຮ່າງກາຍທັງໝົດຈະເຕີບໃຫຍ່ເຕັມທີ່ແລະເບິ່ງຄືວ່າຄ້າຍຄືກັບພຣະເຢຊູ.

ທ່ານໄດ້ເຫັນຜູ້ນຳຄຣິສຕະຈັກຈັດຕັ້ງໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າໃນທາງທີ່ນຳຫຼືຮັກສາຄວາມສາມັກຄີໃນໂບດຢ່າງໃດ?

3.ເອເຟໂຊ 4:14-16

¹⁴ ເພື່ອພວກເຮົາຈະບໍ່ໄດ້ເປັນເດັກນ້ອຍອີກຕໍ່ໄປ ຖືກພັດໄປພັດມາ ແລະຫັນເຫໄປມາດ້ວຍລົມປາກຂອງຄຳສັ່ງສອນທຸກຢ່າງ ແລະດ້ວຍເລັກນິນຂອງມະນຸດທີ່ຫຼອກລວງໃຫ້ຫຼົງຕາມອຸບາຍອັນສລາດຂອງເຂົາ. ¹⁵ ແຕ່ໃຫ້ພວກເຮົາຍິດເອົາຄວາມຈິງດ້ວຍໃຈຮັກ ເພື່ອຈະຈະເຣີນຂຶ້ນທຸກຢ່າງຈົນເຖິງພຣະອົງຜູ້ເປັນສີສະ ຄືພຣະຄຣິດ. ¹⁶ ເນື່ອງຈາກພຣະອົງນັ້ນ ຮ່າງກາຍທັງສິ້ນທີ່ຕິດຕໍ່ສນິດແລະຜູກພັນກັນໂດຍທຸກໆຂໍ້ທີ່ຊົງປະທານ ຈຶ່ງໄດ້ຈະເຣີນໃຫຍ່ຂຶ້ນດ້ວຍຄວາມຮັກ ເມື່ອອະວັຍວະທຸກສ່ວນເຮັດໜ້າທີ່ຕາມຄວາມເໝາະສົມແລ້ວ.

ຄຣິສຕະຈັກແມ່ນຮ່າງກາຍທີ່ມີພຣະເຢຊູເປັນຫົວໜ້າ. ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານພຣະຄຸນທຸກຢ່າງໃຫ້ແກ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນຮູບແບບຂອງປະທານທາງວິນຍານ. ຂອງປະທານເຫຼົ່ານີ້ລວມມີຄວາມສາມາດແລະຄຸນນະພາບທີ່ໄດ້ຮັບອຳນາດຈາກພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ. ທັງໂປໂລແລະເປໂຕໄດ້ບັນທຶກລາຍການຂອງປະທານຕ່າງໆທີ່ສະແດງອອກໃນປະຊາຊົນ

ຂອງພຣະເຈົ້າ (ໂຣມ 12:6-8; 1 ໂກລິນໂທ 12:4-11, 27-31; ແລະ 1 ເປໂຕ 4:11). ຕົວຢ່າງບາງຄົນທີ່ມີຄວາມເຊື່ອມີພອນສວັນເພື່ອຮັບໃຊ້ໃນບົດບາດການເປັນຜູ້ນຳ, ຕົວຢ່າງ. ຄົນອື່ນມີຂອງຂວັນທີ່ຈະສະແດງການກະທຳທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ ກວ່າຄວາມເມດຕາ, ການຮັບໃຊ້, ແລະຄວາມເອື້ອເພື່ອເພື່ອແຜ່, ໃນຂະນະທີ່ຄົນອື່ນມີຄວາມຮູ້ສຶກພາຍໃນ, ມີສະຕິປັນຍາແລະມີຄວາມເຂົ້າໃຈຫຼາຍຂຶ້ນ. ໂດຍບໍ່ຄຳນຶງເຖິງຂອງປະທານສະເພາະທີ່ເຮົາມີ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານຂອງປະທານທາງວິນຍານທັງໝົດເພື່ອສ້າງຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດ.

ທ່ານຮູ້ຄຸນຄ່າແນວໃດກ່ຽວກັບວິທີທີ່ຄຣິສຕະຈັກຂອງພວກເຮົາເໝາະສົມແລະຖືກເຂົ້າກັນ?

ເມື່ອພວກເຮົາຮັບໃຊ້ຮ່າງກາຍດ້ວຍຂອງປະທານຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຕ້ອງເວົ້າ“ ຄວາມຈິງດ້ວຍຄວາມຮັກ.” ພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າເປັນທີ່ມາຂອງຄວາມຈິງ, ສະນັ້ນການເວົ້າຄວາມຈິງໃຫ້ກັນແລະກັນໃນຄວາມຮັກໝາຍຄວາມວ່າຂອງປະທານຂອງພວກເຮົາໃນການຮັບໃຊ້ແລະການທາງປະຕິບັດວຽກງານທຸກຢ່າງຂອງພວກເຮົາແມ່ນໃຫ້ມີຄວາມສາມັກຄີກັນອ້ອມຮອບພຣະຄຳພີ. ວຽກງານບໍລິການຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າທັງໝົດຕ້ອງເປັນເອກະພາບກັນໃນທົ່ວພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ກ່ຽວກັບຕົວເຮົາເອງ, ພວກເຮົາອາດຈະເຊື່ອສິ່ງໃດກໍຕາມ; ດ້ວຍຖ້ອຍຄຳ, ພວກເຮົາຕັ້ງຮາກຖານໃນຄວາມຈິງ. ກ່ຽວກັບຕົວເຮົາເອງ, ຜະແນກການ; ດ້ວຍຖ້ອຍຄຳ, ຄວາມສາມັກຄີຈະເຣີນຮຸ່ງເຮືອງ. ພາຍໃຕ້ການນຳພາຂອງພຣະຄຳຂອງພຣະອົງແລະອຳນາດຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາໃນຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດເຮັດວຽກນຳກັນເພື່ອເຮັດວຽກຂອງພຣະອົງໃຫ້ສຳເລັດ.

ພວກເຮົາສາມາດເຮັດຫຍັງເປັນກຸ່ມເພື່ອສົ່ງເສີມການເຕີບໃຫຍ່ຂອງຮ່າງກາຍແລະສ້າງມັນດ້ວຍຄວາມຮັກ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະໃຊ້ຂອງປະທານທາງວິນຍານທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານໃຫ້ທ່ານແນວໃດ? ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ສະຫ້ອນ.** ພິຈາລະນາຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງຄວາມຄາດຫວັງດ້ານວັດທະນະທັມບາງຢ່າງຂອງໂບດກັບຄວາມຄາດຫວັງຂອງພຣະຄຳພີທີ່ໄດ້ສຶກສາໃນພາກນີ້. ສາລະພາບແລະຫັນຈາກຄວາມຄິດທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງກ່ຽວກັບຊີວິດໃນໂບດ. ຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າປະກອບຫົວໃຈຂອງທ່ານກັບພຣະອົງກ່ຽວກັບຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ.
- **ຄົ້ນຄວ້າ.** ຖ້າທ່ານບໍ່ແນ່ໃຈວ່າຂອງປະທານຝ່າຍວິນຍານຂອງທ່ານແມ່ນຫຍັງຫຼືວິທີທີ່ທ່ານສາມາດຮັບໃຊ້ໃນໂບດຂໍໃຫ້ຜູ້ທີ່ເຊື່ອຄົນອື່ນຊ່ວຍທ່ານ. ຫຼາຍຄັ້ງ, ຜູ້ຄົນເຫັນຈຸດແຂງຂອງພວກເຮົາກ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະເຮັດ. ຈົ່ງສົນທະນາກັບຜູ້ນຳໂບດທີ່ທ່ານຢາກຮັບໃຊ້.
- **ຮັບໃຊ້.** ຖ້າທ່ານໄດ້ລະບຸຂອງປະທານຝ່າຍວິນຍານຂອງທ່ານ, ຊອກຫາໂອກາດທີ່ຈະໃຊ້ມັນໃນຊີວິດແລະໃນໂບດຂອງທ່ານ. ລົງທຶນເວລາ, ຄວາມຢາກແລະຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງທ່ານໃນການສ້າງຄົນອື່ນໃນໂບດ.

ຫຼາຍຄົນເຂົ້າຫາໂບດວ່າມັນມີຜົນປະໂຫຍດຕໍ່ເຂົາເຈົ້າແນວໃດ, ແຕ່ແນວທາງໃນພຣະຄຳພີແມ່ນການພິຈາລະນາວ່າເຮົາຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຕໍ່ກັນແລະກັນແນວໃດ. ຂໍໃຫ້ໃຊ້ຂອງປະທານຝ່າຍວິນຍານຂອງພວກເຮົາໃຫ້ເຕີບໃຫຍ່, ເປັນເອກະພາບ, ແລະຮັກຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ.

ອຸປະຖັມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <http://lsbf.us> ແປໂດຍ PA